

## Protokoll styrelsemöte 2019-04-17 Fribergavägens samfällighetsförening

Närvarande:

Ordförande David Westberg  
Ulrika Söderqvist  
Ragnar Nordström  
Christina Fahlman  
Lars Andersson

1. Genomgång av styrelsemötesprotokollet från den 20 februari 2019  
Föregående mötesprotokoll avhandlades och följande noteringar gjordes som uppföljning av detta.
  - Att det är bra att Bertil vill fortsätta med snöröjningen och att vi uppfattat det som att han gör det ytterligare två år tillsvidare.
  - Lista på entreprenörer presenterades av Lars och vi konstaterade att den är intakt så när som på att sladdning inte utförs av Mats Eklund längre.  
Listan biläggs till protokollet.
  - David har varit i kontakt med Uppsala Vatten som lagt ner trumma under vägen vid de nya tomterna mot Järlåsa. Ua vatten har lovat att åtgärda guppet så att det blir en jämnare vägbana.
  - Lägen vid Västra Hasselbo har åtgärdats av Mellanskog. Punkten avslutas därmed.
  - Vägfas. David meddelade att han ännu inte beställt Vägfas enl beslut på styrelsemötet den 20/2. Det ska göras snarast.
  - Ingen återkoppling från Marina om vart uppgifter om styrelsesammansättning och firmatecknare skall sändas. Följs upp vid nästa möte.
  - David har pratat med Lotta i valberedningen som har i uppgift att ta fram förslag på ny styrelse till årsmötet.
2. Väghållare. Diskussion fördes om hur det funkat under året utan väghållare.  
Konstaterades att det inte varit optimalt. Lars erbjöd sig att ta på sig rollen som väghållare under två år. Det tackar övriga i styrelsen väldigt mycket för och besl
3. utar således att tillsätta Lars som väghållare under två år framåt. Beslutades också att Lars kan fakturera 350 kr/timme för nedlagt arbete utöver vad som räknas som "normalt" koordinerade vägfogdearbete.  
I och med att Lars är suppleant nu och det enligt tradition är så att vägfogden inte är del av styrelsen uppdras till valberedningen att ta fram förslag på ny styrelsesuppleant om möjligt.
4. Fakturering av arbete utförd på raksträckan intill Järlåsa (Järlåsa vägförening). Lars lyfte frågan om vi ska fakturera för nedlagt arbete eller om det sker baserat på en överenskommen klumpsumma. Behöver dubbelkontrolleras mot avtal ed Järlåsa vägförening som inte fanns med på mötet men uppfattningen är att det sker som en klumpsumma. Vi kontrollerar till nästa möte.
5. Sladdning av Axtorps väg. Vi har fått förfrågan om vi kan sladda vägen i Axtorp och beslutade att vi kan göra så mot en ersättning enl tidigare överenskommelse
6. Årsmöte.  
Beslutades att årsmötet ska vara den 18/5.  
Kallelse ska gå ut senast den 30/4 och då helst via Vägfas. David kontaktar Vägfas direkt för at se om de kan hinna med det då det är knapt om tid. ( Notering efter mötet

den 18/4. David har varit i kontakt med Vägfas och det är inga problem rent tidsmässigt att starta servicen och att de skickar ut kallelsen. Dock uppkom det att det var en stor skillnad i medlemsantal från Vägfas Register och vårt medlemsregister. David tar det vidare med Marina innan beställning)

Agenda för årsmötet. Som tidigare år.

Budget 2019. Lars tar fram en budget för vägunderhåll som David kompletterar med övriga poster och sammanställer till en helhet. Vi ser att de outnyttjade pengarna från i år används för att utföra utökad underhåll under detta år.

Boka lokal och ansvarig för fika görs av Christina.

7. Nästa möte

Vi ser inte att vi behöver ett möte innan årsmötet. Dock cirkuleras budget via mail innan för ev. kommentarer och justeringar.

Ordförande  
David Westerberg

Sekreterare  
David Westberg